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Abstract (en)
[origin: WO8502809A1] A water type razor blade has at least one sharpened cutting edge, of undulating form created by forming corrugations (10)
at least in a longitudinal marginal portion of the blade and by machining a substantially planar facet (12) which intersects the corrugations (10) over
their full depth. A guard member (22) with rear facing corrugations matching the blade edge undulations is set adjacent to the blade edge.

Abstract (fr)
Une lame de rasoir posséde au moins un bord de coupe aiguisé, de forme ondulée créé en formant des ondulations (10) au moins dans une partie
marginale longitudinale de la lame et en usinant une facette sensiblement plane (12) qui entrecoupe les ondulations (10) sur toute leur profondeur.
Un organe de protection (22) pourvu d'ondulations orientées vers l'arriére et s'adaptant aux ondulations du bord de la lame est monté a proximité de
ce dernier.
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